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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 3 listopada 2014r. 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak - przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada - członek 

4. Grażyna Gorzałka - członek 

5. Henryk Owczarek - członek 

6. Adam Leśnikowski - członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

3. Leszek Idasz  - Przewodniczący Rady Gminy 

4. Teresa Ściebura – Skarbnik 

5. Marcin Bebłot – Inspektor ds. planowania przestrzennego i inwestycji 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Zaopiniowanie stawek podatkowych na 2015 rok. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji za II półrocze 2014 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 8 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 8 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. pkt. 2. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
Radny Bęben powiedział, że obniża się podatek rolny, a nie obniża się podatku z działalności 

gospodarczej. Zasugerował, aby wszystkich traktować jednakowo. Zgłosił wniosek, aby podatek 

związany z prowadzeniem działalności gospodarczej obniżyć do 16 zł za 1 m2. 

Radny Leśnikowski powiedział, że za wysoka jest składka ZUS ponoszona przez prywatnego 

przedsiębiorcę, bo „musi on na nią zarobić”. 
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Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad. pkt. 3. 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony w miejscowościach: Miedźno, 

Kołaczkowice, Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi 

wojewódzkiej D-491w gminie Miedźno. 
Inspektor Bebłot powiedział, że zmiana została przygotowana w oparciu o wniosek pana 

Sulowskiego, a Rada wyraziła zgodę na podjęcie działań zmierzających do zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego (mpzp). Dodał, że zmniejszeniu uległa strefa ochrony 

sanitarnej wokół cmentarza z 150 m do 50 m. Według uzgodnień z Powiatową Stacją Sanitarno – 

Epidemiologiczną w terenie zwodociągowanym strefa ochrony sanitarnej wokół cmentarza może 

wynosić 50 m. 

Radny Leśnikowski powiedział, że zmieniany jest tylko fragment obszaru, a uchwała nawiązuje 

do mpzp obejmującego obszar w Izbiskach, Kołaczkowicach, Wapienniku i Miedźnie. 

Inspektor Bebłot wyjaśnił, że wprowadzana zmiana nawiązuje do mpzp przyjętego uchwałą  

w 2008 roku. 

Radny Bęben stwierdził, że wprowadzana zmiana dotyczy nie tylko pana Sulowskiego. 

Inspektor Bebłot podkreślił, że na wniosek pana Sulowskiego zmniejszono strefę ochrony 

sanitarnej wokół cmentarza z 150 m do 50 m. 

Radny Wąs zapytał o strefę ochrony sanitarnej wokół cmentarza w Mokrej. 

Inspektor Bebłot odpowiedział, że strefy ochronne wokół cmentarzy w Mokrej i Ostrowach nad 

Okszą nie zostały zmienione. 

Wójt powiedział, że „jest to zmiana dla pana Sulowskiego”. 

Radny Bęben powiedział, że „jeżeli nastąpi poszerzenie cmentarza w Wapienniku to nie będzie 

takiej możliwości”. 

Wójt podkreślił, że „zmiana dotyczy pana Sulowskiego, a reszta zostaje tak jak była”. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że zabrakło środków na gospodarowanie odpadami komunalnymi 

odbieranymi od mieszkańców. Przesunięcie w budżecie wystarczy na pokrycie kosztów 

gospodarowania odpadami w miesiącu październiku. Dodała, że sprawa sądowa z firmą 

odbierającą odpady jest w toku. Gdyby jednak wyrok był pozytywny dla firmy odbierającej 

odpady potrzebnych będzie jeszcze ponad 60.000,00 zł. 

Wójt odniósł się do ilości ton odpadów zbieranych z terenu gminy i powiedział, że najlepiej 

byłoby wybudować wagę na Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK). 

Korzystanie z prywatnej wagi dla samochodu odbierającego odpady podczas jednego kursu 

wynosić będzie ok. 40 zł (20 zł wjazd samochodu przed zbieraniem odpadów, 20 zł po zebraniu 

odpadów). 

Radny Owczarek powiedział, że opłata za odpady powinna być tylko od mieszkańca.  

Wójt powiedział, że firmy muszą się rozliczać z wagi odebranych odpadów. Jest podejrzenie, że 
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odpady z gmin, które mają ryczałt za śmieci są przypisywane gminom, które wnoszą opłatę od 

tony odpadów. Dodał, że na terenie gminy Kłobuck zrezygnowano z odbioru popiołu, a 

obowiązek wyposażenia gospodarstwa w pojemniki należy do mieszkańca. 

Radna Gorzałka zapytała ile osób zadeklarowało się na odbiór popiołu. Poprosiła  

o przygotowanie takiej informacji z podziałem na sołectwa. Podkreśliła, że złożenie dodatkowej 

deklaracji na popiół spotkało się z negatywną oceną społeczeństwa.  

Wójt powiedział, że przedstawi informację na sesji. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat części 

nieruchomości zabudowanej stanowiącej Zasób Gminy Miedźno. 
Radny Bęben powiedział, że był wniosek, aby budynek na terenie byłego SKR w Mokrej 

rozebrać. 

Wójt powiedział, że nie przypomina sobie takiego wniosku. 

Radny Bęben powiedział, że kwestią wydzierżawienia powinna się zająć „nowa rada”. 

Radny Owczarek powiedział, że Regionalne Stowarzyszenie Społeczno – Kulturalne z Miedźna 

złożyło dwa wnioski do Stowarzyszenia Razem na wyżyny o dofinansowanie ze środków 

przeznaczonych na małe projekty. Pierwszy wniosek dotyczył utworzenia bazy końskiej, a drugi 

stworzenia grupy rekonstrukcyjnej „Mokra 39”. 

Przewodniczący Rady zapytał kiedy było złożony wniosek. 

Radny Owczarek odpowiedział, że w czerwcu br. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że powinna się tym zająć „nowa rada”. 

Wójt powiedział, że wniosek powinien zostać zrealizowany. Z nowych środków będzie 

planowany do wykonania remont mieszkań w Kołaczkowicach. Dodał, że skoro Stowarzyszenie 

ma szansę pozyskać 75% środków to trzeba z tego skorzystać. Nadmienił, że do rozbiórki jest 

szkoła w Borowej. 

Radny Bęben zapytał retorycznie ile budynków będzie utrzymywała gmina. Dodał, że „u księdza 

stoi puste.” 

Wójt odpowiedział: „jak to nikt nie korzysta”. 

Radny Owczarek powiedział do radnych: „utrąciliście bezkonkursowo 500.000,00 zł”. 

Radny Bęben powiedział, że „ulica Ułańska od 5 lat nie jest zrobiona”. 

Wójt powiedział: „zniszczmy po wszystkich wsiach świetlice”. 

Przewodniczący Rady powiedział, że radny Bęben nie jest przeciwko świetlicy. Zapytał,  gdzie 

jest taka świetlica, która jest niewykorzystywana. 

Wójt odpowiedział, że w Miedźnie tak jest. Dodał: „ładujemy pieniądze w straż”. 

Przewodniczący Rady zapytał: „kto ładował?”. 

Wójt zapytał: „za czyje pieniądze był zakupiony samochód”. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że „łaski gmina nie robi, że musi utrzymywać gotowość 

bojową”. 

Radny Owczarek zaproponował, aby przegłosować projekt uchwały. Dodał, że zapisze sobie kto 

jak głosował. 

Radny Bęben zapytał radnego Owczarka czy kiedyś głosował za strażą. Poprosił  

o zaprotokołowanie wypowiedzi radnego Owczarka, że „rządzi mafia strażacka”.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 5 

 głosów „przeciw”   - 3 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 



4 

 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. pkt 4. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła sprawozdanie z pracy komisji za II półrocze 2014 roku. 

Stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny Leśnikowski powiedział, że ulica Ułańska w Miedźnie jest oświetlona całą noc, a on 

prosił o założenie jednej dodatkowej lampy w kierunku Mazówek. 

Radny Owczarek powiedział, że w sprawozdaniu nie ma zdania o wycofaniu projektu pn. 

„Panorama bitwy pod Mokrą”. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że kwestia ta była w poprzednim sprawozdaniu. 

Poddała przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. 

Głosowało 8 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 8 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Sprawozdanie z pracy komisji za II półrocze 2014 r. zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 5. 

Radny Leśnikowski zapytał czy inspektor Bebłot mógłby przyjechać z projektem Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy (SUiKZP) do klubu  

w Ostrowach nad Okszą w celu jego wyłożenia, tak aby mieszkańcy mogli zapoznać się  

z projektem i ewentualnie wnieść uwagi. 

Wójt zapytał do kiedy jest wyłożenie projektu. 

Inspektor Bebłot odpowiedział, że do 17 listopada br. 

Wójt zaproponował, aby tam, gdzie było dużo wniosków o zmianę SUiKZP zorganizować 

spotkania. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała radnym za pracę w Komisji w latach 2010 – 2014. 

 

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 13.35. 

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 


